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                                       Agenda
 
 
Opening
 
Jeroen Meijne opent als waarnemend voorzitter de vergadering.
Ben Godijn stelt zichzelf voor als gebiedsregiseur voor de Egmonden
en wat dat inhoudt.
Sipke Diepbrink geeft een inleiding over het ontstaan van de
Dorpsvisie voor Egmond-Binnen waarover in het tweede gedeelte bij
de informatiemarkt alle vragen hierover kunnen worden gesteld
 
Verenigingszaken, Financiën en Ledenadminstratie
 
Het Huishoudelijk Reglement van het jaar 2000 is zo sterk verouderd
dat de vergadering heeft ingestemd om dit laten te vervallen.
Alle belangrijke zaken van de VDEB zijn vastgelegd inde statuten van
10 oktober 2000. Deze blijven uiteraard gelden en zijn notarieel
vastgelegd.
 
Het VDEB bestuur stelt voor om leden die inmiddels 2 jaar hun
contributie niet hebben voldaan van de ledenlijst te schrappen. Leden
die binnen bovengenoemde periode een betalingsachterstand hebben
krijgen een brief van de VDEB met een betalingsverzoek. De
contributie van 5 euro per jaar kan alleen worden geïnd via
automatische afschrijving. De leden in de zaal wordt gevraagd
hiermee in te stemmen. Niemand in de zaal maakt bezwaar.
 
Financiële verantwoording jaar 2016 VDEB

   
   

Kosten   Opbrengsten
     

vergader  € 1.295,12  subsidie  €   1.578,00
bestuur  € 1.198,74  contributie  €   1.045,00
kosten  €     132,47  wijkbudget  €          -  
ntb           €     500,00   
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bestuur  € 1.198,74  contributie  €   1.045,00
kosten  €     132,47  wijkbudget  €          -  
ntb           €     500,00   

                       Resultaat  €       503,33  
----------------                          ---------------- 
 € 3.126,33                        €   3.126,33  
=========                          ========= 

 
Dit jaar zijn extra kosten uitgegeven voor de website.
Het wijkbudget is per saldo 0 omdat het ontvangen bedrag wordt
doorbetaald

 
Werkgroep Jongeren

 
Het afgelopen jaar 2016 is de nieuwbouw JOEB gestart en door
juridische procedure weer gestopt. We wachten af wat er bij de
rechtbank wordt besloten. De 2e woensdag van juni hebben we
weer de jaarlijkse buitenspeeldag gevierd op de Herenweg, het
was mooi weer en de kinderen hebben erg genoten. In de
Thuiskamer is een bijeenkomst geweest over de speeltuinen in het
dorp. Burgemeester Hetty Hafkamp is in JOEB in gesprek met de
jongeren gegaan. Dit was mooi om de jongeren te horen. Ook
werd er in samenwerking met de Thuiskamer overlegd over
skatepark bij de Schulp.
In JOEB het jongeren centrum worden diverse activiteiten
georganiseerd voor de jeugd, met alcoholvrije tieneravonden op
vrijdag en zaterdag, De Jongens- en Meidenavonden 2e en 3e

dinsdag van de maandag. Knutselmiddagen op de
zaterdagmiddagen. En maandelijks de bekende Live avonden op
zaterdag. Daarnaast inloop middagen en - avonden.
Komend jaar staan er nog een aantal een aantal speciale
activiteiten in de planning, zoals 50 jaar JOEB, 8 juli op de
Herenweg ter hoogte van JOEB/School, het 2 jaarlijkse Survival-
weekendweg voor de 13 en 14 jarigen uit het dorp op 5-6-7 mei.
Daarnaast voortzetting van de huidige activiteiten in JOEB en de
jaarlijkse buitenspeeldag op 14 juni
Hopelijk verder met de nieuwbouw van JOEB.

 
Werkgroep Zorg en Welzijn
 
Wij moesten dit jaar afscheid nemen van Elisabeth Hummel, zij is
helaas overleden en van Elly Demmendaal (vanwege haar hoge
leeftijd) die 16 jaar bij de werkgroep is geweest.
In de afgelopen jaren heeft de werkgroep hard gewerkt om in
samenspraak met anderen de leefbaarheid in ons dorp zo goed
mogelijk te behouden of te verbeteren.
Hierbij moet u denken aan het behoud van de Dekamarkt, De
Buurtbus en de Geldautomaat.
 
Wij zijn al jaren in gesprek met de huisartsenpost De Karmel.
Voor Egmond-Binnen is de Karmel 4km verderop en niet te bereiken
met openbaar vervoer. Wij willen graag eenvoudige handelingen zoals
bloedprikken, bloeddruk opmeten etc. 1x in de week in de Schulp
laten plaatsvinden.
De Karmel heeft een andere oplossing gekozen, zij komen bij de
mensen thuis.
 
Wij zijn nu, met ondersteuning van mensen uit de gemeente die in de
Thuiskamer werken een andere weg ingeslagen.
Wij zijn gestart met een verbinding te maken met het Sociaal Wijkteam
van de Egmonden.
Het Sociaal Wijk Team heeft veel te bieden van jeugdzorg tot
ouderenzorg.
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van de Egmonden.
Het Sociaal Wijk Team heeft veel te bieden van jeugdzorg tot
ouderenzorg.
Denk hierbij aan een wijkverpleegkundige, jeugdwerker, WMO
consulent, Maatschappelijk werker etc.
De werkgroep heeft ervoor gezorgd dat het Sociaal Wijkteam nu bij
verschillende groepen actieve Binders langskomt.
Dit biedt de mogelijkheid om kennis te maken en te kijken naar vragen
die er liggen bij de inwoners van Egmond-Binnen.
 
 
Werkgroep Openbare Buitenruimte
 
Speerpunten werkgroep openbare ruimte.
De werkgroep openbare ruimte bestaande uit de leden Ruud
Kouwenhoven,
Sjoerd Klaver en Peter Hopman.
Wij richten ons de komende jaren op de volgende projecten.
 
Voltooiing van de inrichting van het 30 km gebied binnen de kern
van Egmond-Binnen.
Wij streven naar een realisatie, ruim voor de opening van de
aansluiting van Heiloo op de A9 en de spooronderdoorgang van de
Vennewatersweg.
 
Nieuwe Afslag Heiloo A9.
Verkeersafwikkeling richting Egmond-Binnen minimaliseren.
Wij maken ons sterk om het verkeer via het grondgebied van Heiloo af
te wikkelen,
hierbij weten wij ons gesteund door de gemeente Bergen.
 
Vennewatersweg verkeersveiligheid verhogen.
Kantverharding aanbrengen, het fietspad als toeristische route
inrichten en ruimte geven aan ruiters.
Kruispunt met Limmerweg/Dom Huybenlaan verkeersveiliger maken.
 
Randweg  kruispunt met de Adelbertusweg overzichtelijker
maken.
Eventueel rotonde aanleggen, wanneer afvoer strandverkeer via
Bakkum wordt verwezen.
 
Wegen in "de West".
Adelbertusweg en Oude Schulpweg kantverharding verbeteren, "auto
te gast" inrichten ter verhoging van de fietsveiligheid.
 
Jaarlijkse wijkschouw organiseren.
Gestreefd wordt de betrokkenheid van bewoners te vergroten,
oplossen van knelpunten sneller te realiseren en pro actieve reactie
van gemeente te verbeteren.
 
Klachten en ergernissen over het onderhoud van de openbare
ruimte.
Wij adviseren deze eerst te melden bij de gemeente, geen gehoor,
laat het ons weten.
 
De Werkgroep Openbare Buitenruimte heeft plaats in de
Maatschappelijke Denktank. Dit is een groep bewoners uit Heiloo die
op uitnodiging van de gemeente Heiloo meedenkt over het nieuwe
Verkeerplan voor Heiloo. Het plan moet een antwoord geven het de
verandering van de verkeersstroom in Heiloo na de realisatie van de
nieuwe aansluiting op de Rijksweg A9. De Werkgroep Openbare
Buitenruimte is er geïnteresseerd in de informatie die op deze
avonden beschikbaar komt en in het nieuwe verkeersplan van de
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nieuwe aansluiting op de Rijksweg A9. De Werkgroep Openbare
Buitenruimte is er geïnteresseerd in de informatie die op deze
avonden beschikbaar komt en in het nieuwe verkeersplan van de
gemeente Heiloo. Dit alles om natuurlijk tijdig op de hoogte te zijn als
de verkeersdruk in Egmond-Binnen dreigt toe te nemen. De
vooruitzichten zijn vooralsnog dat de gemeente Heiloo al het verkeer
tussen de nieuwe A9 aansluiting en Egmond a/d Hoef en Egmond aan
Zee – de bewoners, het kustverkeer en het (vracht)verkeer- via het
Malevoort en de Zeeweg wil leiden. Dus niet afwentelen via ons Dorp.
Een uitgangspunt waarin wij ons goed kunnen vinden.
 
De Maatschappelijke Denktank wordt eind juni uitgenodigd om tot een
keuze te komen welke in het definitieve verkeersbeleid wordt
opgenomen.
Deze resultaten worden meegenomen in de besluitvorming van het
definitieve verkeersbeleid dat eind augustus aan het college wordt
voorgelegd en op 2 oktober 2017
ter vaststelling aan de raad wordt aangeboden.
De werkgroep openbare ruimte volgt de ontwikkelingen op de voet en
maakt zich sterk om een forse toename van het verkeer door de
dorpskern te voorkomen
 
Werkgroep Wonen
 
De werkgroep wonen heeft zich het afgelopen jaar hard gemaakt voor
het laten plaatsen van een geluidsmeetpunt waarmee de
vliegtuiggeluid wordt gemeten. Het betreft een NOMOS meetmast. De
geluidsmetingen zijn na plaatsing van het meetpunt terug te vinden op
o.a. www.bezoekbas.nl of www.vlieghinder.nl. Meet mast is een groot
woord, de microfoon is bevestigd op een paal die 6 tot 10 meter boven
de grond wordt geplaatst. Plaatsing boven op een gebouw kan dus
ook goed. Als mogelijke locatie voor het meetpunt denkt de
Werkgroep Wonen aan het dak van De Schulp.
 
De Werkgroep Wonen is tevens in contact met de Commissie
Nieuwbouw Egmond-Binnen. Deze commissie die is opgericht door
enkele dorpsgenoten, streeft naar de bouw van een nieuwe woonwijk
ten oosten van Egmond-Binnen, om het dorp daarmee vitaler te
krijgen en het woningaanbod in het dorp te vergroten.
 
Tweede gedeelte betreft: Informatiemarkt dorpsvisie 2017-2027
en sluiting
 
Aansluitend op het algemene deel van de jaarvergadering was er de
gelegenheid om de onderwerpen van de dorpsvisie in kleiner
groepsverband te bespreken. Per thema was een vertegenwoordiging
van de gemeente, initiatiefnemer van het onderwerp en een
bestuurslid van de VDEB aanwezig die desgewenst toelichting kon
geven. De bedoeling van deze opzet was om in een open sfeer
zonder een strak vergaderdiscipline dieper op de thema’s in te kunnen
gaan. Uit eindelijk zijn alle thema’s goed bezocht geraakt tijdens de
avond. De avond is op een informele wijze afgerond.
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